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On June 26, 1968, EDWARD FIBUS, 14023 Oxnard 
Street, Apartment 5> Van Nuys, California, was interviewed 
regarding any information he might have pertaining to 
SIRHAN B, SIRHAN. FIBUS advised that he is employed as a 
custodian at the Van Nuys Division, Los Angeles Police 
Department, Van Nuys, California. He stated that his home 
telephone number is 782-8379•

FIBUS advised that he has little information 
pertaining to SIRHAN B. SIRHAN. He stated that he had been 
watching television on the morning of June 55 1968, when he 
saw photographs of the person who had been arrested by the 
Los Angeles Police for the shooting of Senator ROBERT F. 
KENNEDY. FIBUS stated that he recognized the photograph as 
being a photograph of SIRHAN SIRHAN and that he and SIRHAN 
SIRHAN had been in the Ninth Grade in school together. 
FIBUS stated he knew nothing about SIRHAN and his only 
involvement in this matter was when he telephoned the police 
and told them of SIRHAN’s identification.
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On June 26, 1968, MICHAEL HAGGERTY Room 110,
Taylor Hotel, 64 West Colorado Boulevard, Pasadena, California, 
advised that he saw SIRHAN B. SIRHAN in the Denny's Restaurant, 
Colorado Boulevard, Pasadena, on May 23, 1968, in the 
company of five other persons not known to him. HAGGERTY 
stated the other five persons seemed to be of Arab extraction. 
HAGGERTY stated that ke knew SIRHAN B. SIRHAN from school 
attendance together. He advised that both he and SIRHAN 
attended John Muir High School in Pasadena and Pasadena City 
College, in Pasadena, California. HAGGERTY stated that 
he did not know SIRHAN very well but both of them had been 
active in student government at Pasadena City College, and he 
remembers SIRHAN as being bitter over United States support 
of Israel and that Palestine would still belong to the Arabs 
if it were not for England and the United States. HAGGERTY 
advised that SIRHAN had the ambition to become a jockey and 
felt there’ was a lot of money in horse racing. He advised 
he thought it strange when he saw SIRHAN ignore him at Denny’s 
on May 23, 1968. He stated that when he approached SIRHAN’s 
table SIRHAN switched the conversation to Arabic and SIRHAN 
and his friends left the restaurant without ordering anything 
to eat.

HAGGERTY was shown photographs of ADEL B. SIRHAN, 
SHARIF B. SIRHAN, SAIDALLAH B. SIRHAN, and MUNIR B. SIRHAN, 
but he was unable to identify any of them as being the 
persons who were with SIRHAN B. SIRHAN in Denny’s. HAGGERTY 
advised he would be unable to describe or recognize the 
persons seen with SIRHAN.
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On June 28, 1968, EDWARD WARD, 5^9 North Sunset, 
West Covina, California, was interviewed at Shaps Bar, 
2565 East Colorado Boulevard, Pasadena, California, where 
he is employed as a bartender,

WARD was interviewed regarding information to 
the fact that SIRHAN B. SIRHAN may have frequented the 
Shapes Bar. WARD was shown photographs of ADEL B. SIRHAN, 
SHARIF B. SIRHAN, SAIDALLAH B. SIRHAN, MUNIR B. SIRHAN, 
and SIRHAN B. SIRHAN. WARD advised that to the best of , 
his knowledge SIRHAN B. SIRHAN has never' been in the Shaps 
Bar while he was on duty. He stated that the photographs 
of MUNIR B. SIRHAN and ADEL B. SIRHAN seemed somewhat 
familiar but he could not state' whether of hot either' of them 
had been in Shaps Bar.
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On. June 25^ 1968, GARY MEZA3 1000 South El Molino, 
Alhambra, California, was interviewed at Shaps Bar, 2565 
East Colorado Boulevard, Pasadena, California, where he is 
employed as a bartender.

MEZA was interviewed regarding information to 
the fact that SIRHAN B. SIRHAN may have frequented the Shaps 
Bar. MEZA was shown photographs of ADEL B. SIRHAN, SHARIF B. 
SIRHAN, SAIDALLAH B. SIRHAN, MUNIR B. SIRHAN, and SIRHAN B. 
SIRHAN, MEZA stated that to the best of his knowledge SIRHAN B. 
SIRHAN has not frequented Shap's Bar while he was on duty. MEZA 
was unable to identify any of the persons of which he was shown 
photographs as persons who frequent the Shaps Bar.
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LORENA KURTZ, 4110 Monroe Street, was interviewed 
at her residence.

KURTZ stated she called FBI Headquarters, Washington, 
D. 0., on June 7, 1968. At the time of her call to Washington 
she added she was very distressed over the death of Senator 
KENNEDY. She continued she is presently under a doctor's care 
for treatment of nervous spasms. She added she has no infor­
mation to furnish that her next door neighbor is a friend of 
an individual who conspired with STRHAN SIRHAN. KURTZ said this 
is a false statement. KURTZ agreed that she made such a 
statement, however, she repeated she was very upset when she 
made this statement.

KURTZ continued that until June 9, 1968, she had 
neighbors residing at 410'8 Monroe Street, who were of Arabic 
nationality. This family consisted of a man and wife and two 
children; a.girl age 10 and a boy age eight years. She does not 
know the .name of this . family. -She was exhibited a photograph 
of SIRHAN and advised .she has never'-observed SIRHAN at the 
residence .at 4108 Monroe. Street and she has no reason to 
believe that this family is -acquainted with SIRHAN or is 
acquainted with an individual who conspired with SIRHAN to 
kill Senator KENNEDY.
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Dr. JEROME WOLF., 7^0 North Dillon, Silverlake_ 
California, advised that he was a History instructor at 
Pasadena City College. Dr. WOLF stated that he did not 
remember SIRHAN SIRHAN being, in his class during 1965* 
Dr. WOLF advised he had been contacted by the Los Angeles 
Police Department, but had been unable to furnish them any 
firsthand information in regard to SIRHAN.
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Mr. FRANCIS MC ORRERY, Associate Professor, 
Supervisor Distributive Education and Placement, Pasadena 
City College, who resides at 255 West La Verne Avenue, 
Pomona, California., advised that JEANNE HERRICK, one of his 
office interviewers, had brought to his attention an 
incident which had occurred with SIRHAN SIRHAN in July of 
1967. MC CREERY stated that he had Just taken over his 
duties in Distributive Education at that time and that 
Dr. LEWIS, Administrative Dean for Student Personnel Services, 
had been in charge just prior. MC CREERY stated that SIRHAN 
had come to the office apparently seeking a specific job that 
had been listed on the placement bulletin board. MC CREERY 
advised that a receptionist had guided SIRHAN to Mrs. JEANNE 
HERRICK who interviews persons seeking full time employment.

MC CREERY stated that he came in contact with 
SIRHAN when he apparently would not give information to 
Mrs. HERRICK that is required to finish the application form. 
MC CREERY stated that SIRHAN was then brought to his office 
and the situation was then explained to him. MC CREERY stated 
that SIRHAN told him that Mrs. HERRICK would not tell him 
where a specific job was and that she did not want to give 
him a job because he was a ’’damn" foreigner. MC CREERY stated 
that SIRHAN did not give him an opportunity to explain the 
problem involved and that after making his statement SIRHAN 
left the office.

MC CREERY stated that be then conferred with 
Mrs. HERRICK and she had explained to him that SIRHAN had 
come into the office seeking a job offered by Safeway Stores 
for a management trainee. MC CREERY advised that Mrs. HERRICK 
then requested that SIRHAN fill out an application form but 
that SIRHAN only put down a minimum of information. MC CREERY 
stated that according to Mrs. HERRICK, SIRHAN became very 
adamant and demanded to know about the job. MC CREERY further 
stated that according to Mrs. HERRICK, SIRHAN then wanted the 
employment card back but was refused by her. MC CREERY 
stated that it is the office policy that all records are kept
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by the office once someone has stated an intent to take 
a job, so that when an employer interviews a student it can 
be determined whether the student was a referral* . This 
acts as a means to determine the effectiveness of the 
program.

MC CR3ERY stated that when SIRHAN returned from 
Dr. LEWIS'S office and then requested the information card 
it was given to SIRHAN to avoid any further incident 
particularly since it appeared that SIRHAN would not go to 
the job.
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JIM DOANE, 65 North Catalina., Apartment 6, Pasadena, 
was interviewed at the Mentor Cafe, 40 North Mentor. DOANE 
stated that he had known SIRHAN SIRHAN while he was in 
attendance at Pasadena City College. DOANE stated that he 
knew SIRHAN hy sight, but had no real association with 
him. DOANE advised that BOB COMFORT had known SIRHAN 
and that COMFORT was going to publish a story about SIRHAN 
in COMFORT’S magazine, "Small Comfort", which is a rather general 
local" publication featuring various writers. DOANE 
stated that COMFORT worked as bar manager at the Ice House 
on North Mentor in Pasadena and that he publishes the 
"Small Comfort" at 18 North Mentor.
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6/24/68
Date ---------------------------

ROBERT G. COMFORT, who resides at 95 North Holliston, 
Pasadena, California, was interviewed at 18 North Mentor and 
advised that he was the publisher and editor of a periodical 
called ‘'Small Comfort" and worked as bar manager at the 
Ice House located on North Mentor in Pasadena. COMFORT 
advised he had attended Pasadena City College in the spring 
of 1964 through 1965. He stated that during this time he 
had been acquainted with SIRHAN SIRHAN. COMFORT advised that 
on occasion SIRHAN would have coffee with a group of students 
and they would engage in a general conversation. COMFORT 
advised that during these conversations numerous topics would 
come up and that he could hot specifically recall exact 
statements of SIRHAN. COMFORT advised that he did remember 
that SIRHAN had stated a contempt for the idea of Isreal but , 
not toward the Jewish people. COMFORT advised that he remembered" 
a Jewish boy being a regular in this group and that SIRHAN 
never voiced opposition or disdain for this individual.
COMFORT stated that it was his impression that SIRHAN did not 
hold the rich'in ..contempt and that SIRHAN had respect for the 
idea that persons with ability could acquire material 
possessions and live better than persons with lesser ability.

COMFORT advised that generally SIRHAN was usually 
withdrawn and that it appeared that SIRHAN desired to be 
accepted. COMFORT stated that SIRHAN was not at a loss to 
express his belief in Arab Nationalism and if the topic came 
up he would participate. COMFORT stated that on occasion 
the group would bait SIRHAN because his views on the subject 
were known by the more frequent members of the coffee group.

COMFORT further advised that SIRHAN did not like 
the idea of the establishment and the relegation of the 
individual to being no more than a number. COMFORT further 
advised that it was his impression that SIRHAN sought to be 
accepted by this group even to the extent that SIRHAN would 
sometimes buy coffee for everyone.

COMFORT advised that his only other contact with 
SIRHAN was when SIRHAN worked for a Richfield Service Station

On 6/18/68 at Pasadena, California Filp #Los Angeles 56-156
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in Pasadena and he (COMFORT) would have his car serviced 
or just stop by to get some free work done.

COMFORT advised that SIRHAN would not probably 
consider him a friend because their contact was infrequent.

COMFORT advised that in the July 2, 1968, issue 
of his magazine, "Small Comfort", he intended to print a 
story about his impressions of SIRHAN SIRHAN and the KENNEDY 
assassination. COMFORT stated that he had no profound insights 
to offer and that his purpose in writing was to point out 
the need for every individual to get involved in current 
matters so that in the future protests will not take the form 
of assassins bullets.

COMFORT furnished a copy of his article. COMFORT 
advised that the following paragraph is the only part which 
reflects his factual knowledge of SIRHAN:

"I wpnt to school with SIRHAN. We weren't fast 
friends, but I remember him. We shared no classes, 
but he often sat at our table during breaks. I 
sometimes went to the service station where he worked 
eveningsj to scrounge cans of STP for my sickly 
car, and to talk with him. He was a little guy with 
the top button on his shirt undone so the hair on his 
chest stuck out. He was friendly. Eager enough for 
acceptance that he'd buy coffee for everybody at the 
table. Maybe not so much for acceptance as the 
indication of a generous nature--I don't know. He was 
articulate without being pushy. The only time he 
raised his voice were the times the Middle East 
situation was the topic of discussion. He was from a 
refugee background and was, therefore, considered unfit 
company by the rest of the Arab students; most of whom 
were the offspring of monied middle-east establishment 
parents. He disliked them for their smugness; they
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"rejected him. In our group there was no one who 
didn't like SIRHAN, but no one who liked him well 
enough to be his friend. He asked a few girls for 
dates, but none accepted. 'He's a nice guy,' they'd 
say when he was gone, 'but I'd feel so funny if I 
went out with him.' They'd make a small face then 
or laugh. That's all I knew about him. He thought 
NASSER was a great man. He hated the ideas of Isreal— 
but not the Jew who sat at our table. SIRHAN SIRHAN. 
He was tiny. He wanted very much to be liked. He 
was lonely."
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Dr. IRVIN G. LEWIS, Administrative Dean for 
Student Personnel Services, Pasadena City College advised 
that he recalled the incident in July 1967 involving 
SIRHAN SIRHAN attempting to apply for a job which was 
offered through the Distributive Education and Placement 
Service at the college. Dr.- LEWIS stated that he had not 
remembered the matter during prior interviews because of 
the number of students with whom he deals. Dr. LEWIS'stated 
that he first became involved when SIRHAN went to the office 
of the President at the college to make a complain^ but that 
SIRHAN was referred to his office because the Placement Service 
had been placed under his supervision about a month earlier. 
Dr. LEWIS stated that he could not really remember the 
particulars of the meeting but that he did have SIRHAN fill 
out a second application card and then sent SIRHAN back to 
the employment office. Dr. LEWIS stated that he believed 
he had telephoned the office suggesting that they give 
SIRHAN the job information SIRHAN requested* even though 
SIRHAN did not meet the requirements for educational back­
ground or physical requirements.

Dr. LEWIS stated that he kept a journal from day 
to day noting matters out of the ordinary which arise. 
Dr LEWIS referred to this journal, where under the date 
July 24, 1967, was the notation:

"saw SIRHAN - noted job 6o4, Retail Management 
Trainee, Permanent Resident Visa, Dr. LEWIS okay to 
Re apply for job-113C".

Dr. LEWIS stated that each job opening is given a 
number, which is probably reflected by "job 6o4." He further 
stated that "Permanent Resident Visa" is probably a reference 
to the fact that when foreign students apply for positions 
the number of hours they can work are limited by their type 
of visa and therefore SIRHAN would have had to been asked 
what his status was for this reason.

6/18/68 Pasadena, California Los Angeles 56-156 —J^-
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Dr. LEWIS further advised that 1130 is the room where the 
employment office was in July of 1967.

Dr. LEWIS furnished copies of the information 
card which SIRHAN SIRHAN had partially completed.
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Date
6/27/68

Mrs. JEANNE S. HERRICK, Employment Interviewer, 
Pasadena City College, who resides at 1160 Coronet Street, 
Pasadena, California, advised that in late July of 1967, 
SIRHAN SIRHAN had come to the Employment Center at Pasadena 
City College inquiring about a specific employment opening which 
had been listed on the bulletin board at the employment center. 
Mrs. HERRICK stated she told SIRHAN that he had to fill out 
an information card and return the following day for an , 
interview. Mrs. HERRICK stated that SIRHAN then stated he would 
not fill out the information card but that she should just tell 
him where the job was and he would go apply. She advised that she 
was able to get SIRHAN to fill out one or two blanks on the card 
and had inquired as to his immigration status to determine 
whether he would need a work permit. Mrs. HERRICK advised that 
SIRHAN then stated that he would talk to the college president 
about this matter and left the office. Mrs. HERRICK stated that 
SIRHAN later returned with a completed information card. Mrs. 
HERRICK stated that Dr. IRVIN LEWIS told her that he had talked 
to SIRHAN and told her to give SIRHAN the job information to 
avoid any other disturbance. Mrs. HERRICK stated that on her 
second meeting with SIRHAN, he was more cooperative and gave her 
further information.

Mrs. HERRICK stated that SIRHAN had been interested in 
a management trainee job with Safeway Stores, Incorporated but 
that their requirements called for a four-year college degree 
and a minimum height of 5'8" and a minimum weight which she could 
not recall, but. that SIRHAN obviously did not fit. Mrs. HERRICK 
stated that SIRHAN had told her he was a jockey and when asked 
why he was changing jobs he stated that he had had an accident and 
wanted another type of work.
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She stated she gave SIRHAN the address of Safeway 
Stores, Incorporated and thought he was going to leave. She 
stated that SIRHAN then demanded that the information card be 
given to him or destroyed. She advised that this was against 
school policy and asked Mr. FRANCIS MC CREERY, her supervisor, 
what she should do. She stated that MC CREERY told her to 
give him the card and let him be on his way. She stated that She 
then gave SIRHAN the card at which time he tore it up into many 
small pieces and threw it in the waste basket. She stated SIRHAN 
t hen told her, ’’This will teach you to never under estimate a 
jockey.’1 She advised that SIRHAN then left.

Mrs. HERRICK stated that the card SIRHAN tore up was 
the second card, which he had filled out completely. She stated 
that she later wrote on the first card, which was incomplete, 
some of the information she could recall so she would have a 
record of the incident.

Mrs. HERRICK advised that she had remembered the 
incident after she saw SIRHAN’s picture and name in the newspaper.
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ALBERT LESLIE HERTZ, Apartment 32, 777 East 
Valley Boulevard, Alhambra, California, advised as follows:

He purchased a .22 caliber gun at the Pasadena 
Gun Shop on Green Street in Pasadena, California. He 
purchased the gun shortly after the Watts riots of 1965. 
He does not recall the make or serial number of the gun. 
He only possessed the gun for two or three months, and then 
his wife gave the gun to their daughter, DANA WESTLAKE, 
who lives at 3^9 Redwood Drive, Woodacre, California. 
WESTLAKE told him that she gave the gun to CHICK ERHARD, 
her next door neighbor.

HERTZ was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and 
he stated that he had never seen the man.
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7/8/68
Date___________ ______________

PETER FELLMAN, ^358 Franklin Avenue, Los Angeles, 
advised he knew SIRHAN SIRHAN slightly, and met him in the 
Shakers Oasis Bar, 6756 Hollywood Boulevard, Los Angeles, 
where his brother ADEL SIRHAN worked. The bar was owned by 
ALL KALLI and JESSE KARDSHEHI. FELLMAN said that a friend 
of KARADSHEH's, MONSEUR MAROON was also acquainted with 
SIRHAN.
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GEORGE BEILICKE, 112 Harkness Avenue, Pasadena, 
furnished the following information:

Since last being interviewed, he has not been able 
to recall the last name of the person known to him as PAUL, 
who might have been a friend of SIRHAN SIRHAN. He reiterated 
that he has not seen PAUL since the Fall of 1966 and that he 
has not seen PAUL and SIRHAN SIRHAN talking together since 
prior to last seeing PAUL.

BEILICKE has been attempting to recall information 
regarding PAUL’s employment and friends or acquaintances but, 
because they met rather haphazardly and infrequently almost ' 
two years ago, BEILICKE has not been able to recall any 
additional information regarding PAUL.

BEILICKE stated that he does not specifically recall 
ever mentioning to anybody that SIRHAN SIRHAN had been involved 
in a fight or argument at Denny’s Restaurant in Pasadena a 
week or two prior to the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY. 
According to BEILICKE, he does not have any knowledge of such 
a fight or argument.
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Date _________________________

7/8/68

GEORGE BEILICKE, 112 Harkness Avenue, Pasadena, 
California, furnished the following information;

BEILICKE does not know an individual named SAUL 
LE CLAIR, However, he did recall that PAUL’KHOURY is the 
individual to whom he loaned $75.00 at Santa Anita Race 
Track in February or March 1966 and KHOURY is also the 
individual whom BEILICKE had seen talking with SIRHAN SIRHAN 
during the summer of 1966,

BEILICKE could not provide any other pertinent 
information regarding PAUL KHOURY,
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Date__________________________

7/11/68

PAUL KHOURY, 175 North Sierra Bonita, Pasadena, 
California, was contacted at his place of employment, 
SJiell Service Station, Avenue 26 and Figueroa Street, Highland 
Pavk, and he furnished the following information:

He has been in California on a student visa since 
1$63, and has been enrolled at Pasadena. City College (PCC) 
since his entry from Jordan.

During 1965, he resided at 128 North Sierra Bonita, 
Pasadena, and he became acquainted with SHARIF SIRHAN who was 
residing across the street. From SHARIF he learned that 
SIRHAN SIRHAN, SHARIF’s brother, was attending PCC, but 
KHOURY did not meet SIRHAN SIRHAN until sometime in 1966 when 
he was introduced to SIRHAN SIRHAN in the PCC cafeteria.
KHOURY could not recall who introduced them but it was a rather 
brief and informal meeting and KHOURY and SIRHAN SIRHAN did 
not talk together for any length of time. KHOURY did not see 
S1RHAN SIRHAN again for quite sometime when again they met in 
the PCC cafeteria. This meeting, too, was very brief and 
consisted of little more than saying hello.

The next time KHOURY saw SIRHAN SIRHAN was in 
February or March 1968, at Santa Anita Race Track. At that 
time, KHOURY was leaving the track and saw SIRHAN SIRHAN 
and GHABEL BADRAN Ln the crowd. KHOURY said hello to them, 
they acknowledged his greeting and KHOURY continued out of 
the track.

These three occasions were the only times KHOURY 
saw or spoke with SIRHAN SIRHAN and he could not provide any 
other information regarding SIRHAN SIRHAN or any friends or 
acquaintances SIRHAN SIRHAN might have had. KHOURY never saw 
SIRHAN SIRHAN in Denny's Restaurant, Colorado Boulevard, 
Pasadena, and he never visited the Lock, Stock and Barrel 
Gun Shop, San Gabriel, California, with SIRHAN.

n 7/10/68
On ___________

kySA JOHN. M.

highland Park,California
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ROBERT GIBBONS^ Bartender., Shaps Bar5 2565 East 
Colorado Boulevard., observed, a photograph of SIRHAN SIRHAN 
and furnished the following information:

9

He has been employed at Shaps Bar for approximately 
the past four years, however, he had never seen the person 
pictured in the tavern. GIBBONS works two days and three 
nights a week behind the bar and always works the weekend 
nights.

GIBBONS could not provide any pertinent information 
regarding friends or acquaintances of SIRHAN SIRHAN.

According to GIBBONS., the manager of Shaps5 EDWARD 
WARD, and another bartender ,GARY MEZA ,aIso work behind the bar 
but GIBBONS had not heard them mention ever seeing SIRHAN 
SIRHAN in Shaps.

On 6/12/68 nt Pasadena., California Fi|e ^os Angeles 56-156-^^^ 

by SA JOHN M. CAL^G^N/sdb .____ :___________Date dictated 6/.I7-Z68
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Mrs. RUBY MERSON, Owner and Manager, Denny’s Restaurant, 
Colorado Boulevard, Pasadena, furnished the following information:

She is the Day-Time Manager of Denny’s Restaurant,
the only Denny’s Restaurant in Pasadena, and she has never 
known SIRHAN SIRHAN to frequent this restaurant. She was not 
aware of any quarrel or argument at the restaurant in which 
SIRHAN SIRHAN may have participated and she did not know any 
friends or acquaintances of SIRHAN SIRHAN.

7/2/68 Pasadena, California Los Angeles 56-156-W-
 at______^^_______ -_______________ File # —__________________________
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OLETA WILSON^ Manager, Denny’s Restaurant, 2625 
Colorado Boulevard, Pasadena, California, furnished the 
following information:

She is the night manager of Denny’s Restaurant 
and is usually at the restaurant from 3^30 P.M. to 2:00 A.M0 
However, on Wednesday, Friday, and Saturday nights, she 
normally works until 3^00 or 4:00 A.M. because a large 
number of customers come to Denny’s after the closing of 
Shaps Bar, which is located one block west of Denny’s on 
Colorado Boulevard. She believes that on these nights 
Shap's sponsors band and dance contests and draws a large 
crowd.

She observed a photograph of SIRHAN SIRHAN and 
advised she is not acquainted with him nor is she aware that 
SIRHAN SIRHAN was ever a customer of the restaurant she 
manages. She did not have any knowledge of an argument or 
quarrel at Denny’s in which SIRHAN SIRHAN may have partici-? 
pated and she had not received any information from any 
other Denny’s employee about such an argument.

OLETA WILSON could not provide any information 
regarding SIRHAN SIRHAN or any of his friends or acquaint­
ances .

On 7/3/68 at Pasadena, California

by SA JOHN-M, CA-LL^^N/vJh---------------

File i^os Angeles 5^156^M5'
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SIMONE E. SIMANN, Owner and Operator, Shell Service 
Station, Avenue 26 and Figueroa Street, Highland Park, 
California, furnished the following information:

He is not acquainted with SIRHAN SIRHAN, however, he 
does know ADEL SIRHAN, the brother of SIRHAN SIRHAN, inasmuch 
as ADEL would stop by the trucking business SIMANN briefly 
operated in Pasadena during 1961. This was shortly after 
SIMANN arrived in this country from Jordan and he and ADEL have 
maintained a casual acquaintanceship to this day.

SIMANN recalls seeing ADEL SIRHAN in the Fez Restaurant, 
Hollywood, approximately five days before the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY. At that time, ADEL SIRHAN was dining 
in the company of four or five other Arabs, none of whom were 
known by SIMANN, and SIMANN overheard ADEL bitterly complaining 
about the support for Israel Senator KENNEDY had expressed 
during the Oregon primary. ADEL was upset that Senator KENNEDY 
was cultivating the Jewish vote in the United States, however, 
SIMANN did not hear ADEL SIRHAN threaten Senator KENNEDY in 
any manner.

SIMANN is of the opinion that ADEL was exasperated 
with Senator KENNEDY and may have passed some of this bitterness 
to his younger brother, SIRHAN SIRHAN.

On 7/10/68 at Highland Park, Californiay-1e # Los Angeles 56-156

by SA JOHN M. CmAGHAN/jmb
Date dictated
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JOSEPH SHEEHAN, Professor of Psychology, University 
of California at Los Angeles (UCLA), was contacted at his 
residence 371 20th Street, Santa Monica, and he furnished 
the following information:

On the night of May 24, 1968, 'he and his wife, 
MARGARET, attended a rally for Senator ROBERT F. KENNEDY 
at the Sports Arena, Los Angeles. This rally ended around 
10:30 p.m. and SHEEHAN and his wife made their way out of 
the Arena to a position where they could get a look at 
Senator KENNEDY as he was leaving the Arena. SHEEHAN was 
waiting about a half hour for Senator KENNEDY and a large 
crowd, in excess of 200 people, had also gathered to wait 
for the Senator.

About that time SHEEHAN noticed that the man who 
had moved in front of him,was completely out of character in 
the crowd. Inis man appeared very intense and sinister, and 
did not participate at all in the carnival atmosphere that 
pervaded the crowd. This man appeared to SHEEHAN to be alone, 
inasmuch as he did not talk with anyone in the crowd and 
after two or three minutes he moved away and was lost by 
SHEEHAN in the crowd. However, as this man moved away, SHEEHAN 
remarked to his wife as to;. the :s inis ter demeanor of this man. 
His wife agreed. SHEEHAN .re'lterated that he lost this individual 
in the crowd and did not see him again that evening.

Two days after, the assassination of Senator KENNEDY, 
SHEEHAN saw a photograph of SIRHAN SIRHAN in the Los Angeles 
Times and he identified the photograph in the newspaper as 
being the picture of the sinister individual who had been in 
front of him outside the Los Angeles Sports Arena on May 24, 
1968. SHEEHAN showed this picture to his wife without any 
explanatory statements and she too, witbout prompting, identified 
the photograph of SIRHAN SIRHAN as being the picture of the 
man in front of them in the Sports Arena.

6/26/68 Santa Monica, California Los Angeles 56-156-A^-
On______ 1___ '_____at_______ __________________________ File #____________________________//^
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SHEEHAN observed a photograph of SIRHAN SIRHAN 
taken by the Los Angeles Police Department on June 5^ 19^8, 
and he identified the person pictured as being the person 
who was in front of him in the crowd outside the Sports 
Arena on May 24, 1968.

Approximately half an hour after SHEEHAN lost 
SIRHAN SIRHAN in the crowd, Senator KENNEDY left the Sports 
Arena in the company of ROOSEVELT GRIER and RARER JOHNSON, 
and other unknown members of the KENNEDY entourage. While 
the entourage was attempting to clear a path to Senator 
KENNEDY’S awaiting automobile, which SHEEHAN observed was 
parked on Exposition Boulevard, SHEEHAN noted that a group 
of four men were concertedly attempting either^to impede 
the progress of the entourage by-hot giving ground before 
it, or were simply attempting to withstand the crowd in 
order to get a better view of'the Senator. In any event 
the...KENNEDY entourage was momentarily halted by the bottle- 
reek of people before GRIER and JOHNSON moved in the direction 
of, least resistance and took Senator KENNEDY to the awaiting 
automobile. .SHEEHAN could not ’recall the four men other than 
that "they all appeared .to he -White Americans and to be well 
dressed.- SHEEHAN >did -not see SIRHAN SIRHAN in the company 
of these men, noh does SHEEHAN have any reason to associate 
SIRHAN SIRHAN with these men.

SHEEHAN commented that he did not know any person 
in the crowd outside the Sports Arena on the night of May 24, 
1968, other than his wife.

SHEEHAN concluded that on the night of June 4, 1968, 
he and his wife were at the Ambassador Hotel arriving there 
about 8:30 p.m. They spent the entire evening in the Grand 
Ballroom, leaving about 11:30 p.m., and he did not see SIRHAN 
SIRHAN or Senator KENNEDY that night.
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Mrs. MARGARET SHEEHAN, 371 20th Street, Santa 
Monica, furnished the following information:

On the night of May 24, 1968, she and her husband, 
JOSEPH SHEEHAN, attended a rally for Senator ROBERT F. KENNEDY 
at the Los Angeles Sports Arena. After this rally concluded, 
she and her husband went outside the Arena in hopes of seeing 
Senator KENNEDY as he left the Are'na. She and her husband 
had been waiting in a crowd of over 200 people for approximately 
20 to 30 minutes, when her husband commented to her that the 
man, who had been standing in front of him and who was now 
making his way off into the crowd, appeared to be extremely 
sinister. Mrs. SHEEHAN observed this man, agreed with her 
husband, and watched this sinister looking individual as he 
moved through, the crowd in the direction of the automobile 
that was awaiting-.the departure of Senator KENNEDY, She 
observed t his -‘man" only .momentarily before losing him in the 
crowd, and she-.did not; see Kim again that evening.

Two days after -the assassination of Senator KENNEDY ^ 
her husband showed her-‘a picture of SIRHAN SIRHAN and she 
identified the picture as being that of the sinister looking 
individual they had observed in the Sports Arena crowd on 
May 24, 1968.

Mrs. SHEEHAN observed a photograph of SIRHAN SIRHAN 
taken by the Los Angeles Police Department'on June 5# 19^8, 
and she identified the person pictured as being the person who 
was in front of her and her husband in the crowd outside the 
Sports Arena on May 24, 1968.

Mrs. SHEEHAN concluded that on the night of June 4, 
1968, she and her husband were at the Ambassador Hotel, arriv­
ing there about 8:30 p.m. They spent the entire evening in 
the Grand Ballroom, leaving about 11:30 p.m., and she did not 
see SIRHAN SIRHAN or Senator KENNEDY that night.

On

by

6/26/68 Santa Monica, California Los Angeles 56" 15$
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She could not provide any other pertinent infor­
mation regarding SIRHAN SIRHAN or the activities of SIRHAN 
SIRHAN.
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JOHN H. AHRNDT, Area Chairman, KENNEDY for President 
Committee, was interviewed at his residence, 15124 Garfield 
and he furnished the following information:

At about 10:00 p.m. on June 4, 1968, he went with 
CHERYL MOORE to the Ambassador, 3400 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, where he was to meet Dr ROSS MILLER. 
At approximately 10:30 p.m. he met Dr. MILLER at the entrance 
to the OocoanutGrove and together they went to the room 
which had been set up as a press room. They watched ‘ 
Senator ROBERT F. KENNEDY’S victory speech on television.

After the speech they were to get together with 
some of the members of the KENNEDY party, who had worked with 
him in the Compton area)and go out for something to eat. As 
they were standing outside the door to the press room, a girl 
came by saying that someone had been shot. At this point 
Dr. MILLER left to see if he could render aid to the injured 
party. He and Miss MOORE remained in the area of the press 
room and did not realize that the injured party was Senator 
KENNEDY until someone in an effort to quiet the crowd said, 
"You can’t help the Senator by screaming".

He and Miss MOORE stayed at the Ambassador Hotel 
until about 3^30 a.m,, when they went to the Central Receiving 
Hospital to see if they could find Dr. MILLER or any of the 
people that were to meet them for dinner When they could 
find no one at Central Receiving Hospital, they returned to 
their homes.

AHRNDT advised that he recalls seeing nothing 
irregular at the Ambassador Hotel prior to the shooting. He 
observed a photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN and advised he 
does not recall seeing this man at the Ambassador Hotel. 
However, he stated that sometime between May 12 and 18, 1968, 
while at KENNEDY Headquarters in Downtown Los Angeles, he is 
quite certain he saw SIRHAN. He explained that a meeting had 
been called of the area chairmen working on the KENNEDY for

On 6/21/68 at Paramount, California File # Los Angeles 56-156
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President Committee so that areas for distributing literature 
could be assigned. He was assigned one of the areas and is 
quite certain while picking up literature he observed SIRHAN. 
At that time he was accompanied by VICTORIA NELSON. He is 
not certain if she saw SIRHAN. AHRNDT stated that LES GUTHMAN, 
Los Angeles Area Chairman., Students for KENNEDY, was in charge 
of the meeting A KENNEDY Headquarters and may have additional 
information concerning who was at the meeting.

While at the Ambassador Hotel on June 4-5, 1968, 
AHRNDT observed the following individuals: DENNIS LOPEZ, 
TERRY DRINKWATER (CBS newsman) and GENE BERRY. AHRNDT further 
advised that CARLTON HAYES has-.told him that he was at the 
Ambassador Hotel on June 4, 1968.
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Date ----- 7/8/68----------

ANN FERGUSON was interviewed at her place of 
employment, 7250 West Beverly Boulevard, at which time she 
furnished the following information:

She was a volunteer for Senator ROBERT F. KENNEDY 
and at approximately 6:15 pm, on June 4, 1968, she and BILL 
COX went to the Ambassador Hotel to await the results of the 
California primary. Upon arriving at the hotel, both she 
and COX went directly to the Embassy Room where they remained 
until about 10:30, or 11:00 pm, when she went to the Ballroom 
to get a drink.

After getting the drink in the Ballroom, the guard 
at the door to the Embassy Room would not allow her to re­
enter the room. She then went to the Press Room, where the 
guard allowed her to enter the kitchen, and by passing 
through the kitchen, she returned to the Embassy Room. At 
the time of passing through the kitchen, she noticed no 
one, but in an area adjacent to the kitchen, she found a small 
room full of men she had not seen before and whom she 
assumed were members of the press.

She was in the Embassy Room during Senator 
KENNEDY'S victory speech standing near the back of the crowd. 
After Senator KENNEDY had finished his speech, ERWIN STROLL, 
who was standing near the kitchen door, beckoned to her to 
follow him out of the kitchen. At this point, Senator 
KENNEDY had left the podium and was passing through the 
kitchen. The reason STROLL had attempted to have her follow 
him was because he, STROLL, had a gift which he was going to 
present to Senator KENNEDY, and she was supposed to be 
present when the gift was received.

As she was attempting to get to this door, STROLL 
went through the door and disappeared into the crowd. Just a 
few moments after he disappeared she heard several bangs 
which sounded like breaking balloons. After these bangs,
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STROLL comes back through the door and says to her, "My 
God, ANN, I’m shot." At first she did not believe STROLL 
and thought that he was just joking again, but she then 
noticed the blood on his leg. She then called for BILL COX 
to help ERWIN. COX came to ERWIN and along with DAVID 
ESQUITH helped STROLL out of the Embassy Room.

About this time a man said that BOBBY KENNEDY 
has been shot and she called cut for a doctor. At the same 
time, as she was calling for -a doctor, a woman aided by a 
man came .out of the same door that STROLL had come from. 
This woman had blood on her face, but she was walking. 
By now several people were shouting for doctors, and someone 
was requesting that the crowd’ stand back. Still later some­
one askedfor ice.

At this point, BILL COX returned to the Embassy 
Room and askedher if she was okay. Then she and BILL left 
the Embassy Room and met Mrs. TIFFANY JONAS, who was crying 
and saying that they should be with ERWIN since he has been 
hurt. Mrs. FERGUSON then drove herself, TIFFANY JONAS, and 
BILL COX to the Central Receiving Hospital, where they 
stayed until ERWIN STROLL’S parents arrived at the hospital.

After STROLL'S parents arrived at the hospital, 
she returned to the Ambassador Hotel with DAVID ESQUITH. 
ESQUITH picked up his car and they both returned to their 
homes.

FERGUSON observed a photograph of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN and advised that she does not recall seeing him at 
the Ambassador Hotel on June 4, 1968, but recalls seeing 
someone resembling him at the Kennedy For President Headquarters, 
Wilshire Boulevard, on Tuesday, June 3j 1968. She said that 
she could not positively identify this man as being SIRHAN, 
but thought that there was a close resemblance. The man she 
saw at the headquarters had on a white shirt and tan trousers. 
She does not recall what this man was doing at the headquarters.
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DAVID .SAUL BARRETT was interviewed at Lis place of
employment^ the Yamano Beauty College, 5653 Wilshire 
Boulevard- He advised that he resides at 1525 North HayWard, 
Los Angeles, California, and was formerly employed as an 
exercise boy at the race track. He does not recall ever 
seeing SIRHAN BISHARA SIRHAN at the race track or anywhere 
else. BARRETT stated he was at the Ambassador Hotel on the 
night of June 5j 1968, with his wife. However, she could 
furnish no information which he did not know and he would 
prefer that she not be interviewed because of the traumatic 
effect KENNEDY’S assassination has had on her.

BARRETT furnished the following signed statement;:

"Los Angeles, California 
June 13, 1968

"I, David Saul Barrett, make the 
following statement to Richard P. Doucette who 
has identified himself to me as a Special 
Agent of the Federal Bureau of Investigation. 
No threats or promises have been made to me 
and I make this statement of my own free will.

am 24 years old having been born on 
| in New York City, New York.

"I was a .volunteer' on the Kennedy for 
president committee and on June 5> 1968, at 
about 8:30 p.m. I went to the Ambassador Hotel 
to wait for the results of the election.
A little before midnight Senator Robert F. 
Kennedy came to the Embassy room of the 
Hotel to give his victory speech. During 
the speech I was directly in front of the 
Senator, about 2 feet away from him.

"After the speech was over Senator 
Kennedy left the podium and disappeared from

On 6/13/68 fops Angeles, Californi, 
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"my sight. A few seconds after he was gone. I 
heard a loud pop., it sounded just like a breaking 
balloon, there was a short pause and then three 
more pops in rapid' succession. Shortly a young 
boyj standing on a chair, yells that Senator 
Kennedy has been shot.

"I pushed my way through the crowd toward 
the area where the pops came from but the crowd 
was tootight and I could not get through.
I got down near the floor and by looking between 
peoples legs I could see, some distance away, 
the foot of someone on the floor. I could not 
tell’if it was Senator Kennedy.

"About 15 minutes later Steve Smith asked 
everyone to leave the Embassy room. I left 
the room, went down stairs to the ballroom, 
and watched television until about 3:30 a.m. 
when I went home. Later I went to the 
hospital.

"I have read this statement of two pages 
and now sigent it because it is correct best 
of my knowledge.

"S/ David Saul Barrett

"Witnessed:

S/ Ruth W. Johnson, Dean, 5653 Wilshire Blvd. 
S/ Richard P. Doucette, Special Agent, FBI, 

Los Angeles, Calif., 6/13/68
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SUZANNE G, BRYAN was interviewed at her residence, 
945 Edgeware Road, at which time she furnished the following 
information:

She was a volunteer for Senator ROBERT F. KENNEDY 
and on the evening of June 4, 1968, she went to the Embassy- 
Room of the Ambassador Hotel to await the results of the 
California primary.

She arrived at the hotel at approximately 7:30 pm 
and went directly to the Embassy Room. At the time of 
Senator KENNEDY1s victory speech, she was standing on a 
chair near the back of the room near the area of the television 
cameras. At the end of Senator KENNEDY's speech, she 
observed the Senator leave the podium and head toward the 
kitchen area.

Shortly after KENNEDY left the podium, she heard 
three loud bangs which sounded like breaking balloons. At 
this point there was a considerable amount of yelling and 
screaming and she went back to the area of the television 
cameras. Prior to the shouting, she had been attempting to 
leave the Embassy Room.

From the area of the television cameras, she 
observed ERWIN STRQLL.being carried from the Embassy Room. 
Shortly after STROLL was taken from the room, someone 
requested that the people leave the Embassy Room and at this 
point she left the room and went downstairs to watch tele­
vision. At approximately 2:00 am, she left the Ambassador 
Hotel and returned to her home.

Miss BRYAN observed a photograph of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN and she advised that she does not recall seeing this 
man at the Ambassador Hotel on June 4, 1968, or June 5, 1968. 
She further stated that other then having seen SIRHAN’s 
photograph in the newspaper she does not recall ever seeing 
this individual.

n 7/2/68
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WILLIAM J. COX, 397^ West Ingraham, was interviewed 
at his residence and furnished the following information:

He was a volunteer for Senator ROBERT F. KENNEDY 
and at 7:30 PM on June 4, 1968, he went to the Ambassador 
Hotel to await the results of the California primary election. 
On arrival at the Ambassador Hotel, he went immediately to the 
Embassy Room and remained there the entire evening.

He was in the Embassy Room at the time of Senator 
KENNEDY'S victory speech and shortly after KENNEDY left the 
podium he heard several loud bangs which he assumed were 
breaking balloons. There was a 'great deal of shouting and 
pushing by the crowd, but at first he assumed this was just 
part of the victory celebration. As he was attempting to 
leave the Embassy Room, ANN FERGUSON asked him to help ERWIN 
STROLL because STROLL had been shot in the leg. At first he 
thought FERGUSON was joking, but th«n he saw STROLL'S leg had 
blood on it.

He, along with DAVID ESQUITH and another white male, 
unknown to him, helped carry STROLL from the Embassy Room to 
the entrance of the Ambassador Hotel where they placed him in 
a taxicab. DAVID ESQUITH 'accompanied STROLL to the Central 
Receiving Hospital while he attempted to return to the Embassy 
Room.

While attempting to reenter the Embassy Room, he.
met Mrs. TIFFANY JONAS and ANN FERGUSON. Mrs. JONAS suggested 
that they go to the Central Receiving Hospital and stay with 
ERWIN STROLL until STROLL's parents could be contacted. All 
three of them then went to the Central Receiving Hospital in 
ANN FERGUSON'S car and waited for the arrival of STROLL's 
parents. After STROLL's parents arrived at the receiving 
hospital, he and ANN FERGUSON returned to the Ambassador Hotel 
for a few minutes and then went home.
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COX observed a photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN 
and .advised- that he does not recall seeing this man at the 
.Ambassador Hotel. COX did advise, however, that in the 
•course of conversation with a woman,whose first name was INGER, 
last.name unrecalled, he had been advised that she, INGER, 
had observed SIRHAN BISHARA SIRHAN standing in the crowd during 
Senator KENNEDY’S victory speech. COX stated that INGER had 
been a volunteer for KENNEDY and furnished her address as 
1190 South Kensington, Los'Angeles, telephone No. 931-006?. 
If INGER could not be located at this address, COX felt that 
additional information might be gained through Mrs. TIFFANY 
JONAS, who is also acquainted with INGER.
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VICKY CUCCIA, 730 South Kingsley, Apartment 315j 
furnished the following Information:

She was a volunteer for Senator ROBERT F. KENNEDY 
and on June 4, 1968, she went to the Ambassador Hotel, to 
await the results of the California primary election. DAVID 
ESQUITH picked her and her mother up at approximately 6:30 pm 
and they went to the Bnbassy Room of the Ambassador Hotel, 
where they met ERWIN STROLL. At about 10:15 pm, JIM LOWE 
asked STROLL to watch the entrance to the kitchen, which was 
next to the podium.

At about midnight, Senator KENNEDY came to the 
podium to give his victory speech. At this point, Miss 
CUCCIA's mother became ill because of the stuffiness of the 
Embassy Room, and it was necessary for her to leave the 
hotel. Miss CUCCIA accompanied her mother to the elevator 
outside of the Embassy Room. After getting her mother on 
the elevator, Miss CUCCIA went to the Ballroom where she met 
TIFFANY JONAS. After meeting Mrs. JONAS, they both attempted 
to return to the Embassy Room, but were stopped in the area 
of the press room by the security guard. Just after arriving 
at the door to the press room, she heard a pop, which sounded 
like a bag was being broken. Immediately after the pop, there 
was a great deal of pushing and shouting. Some members of the 
press attempted to get into the press room and there was 
altercation between the security guard and one of the press men. 
As this is going on, a woman passed by who said that Senator 
KENNEDY has been shot.

At this point, she observed ERWIN STROLL being 
helped from the Embassy Room by three men and realized that 
he had been shot. Upon realizing that STROLL had been shot, 
she became very emotional and it was necessary for STEVE 
WAGNER to bring her home. Prior to leaving the Ambassador 
Hotel with WAGNER, she did observe SIRHAN BISHARA SIRHAN 
being taken from the hotel by the police.
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At the time she and TIFFANY JONAS attempted to 
return to the Qnbassy Room, she did look into the kitchen, 
but does not recall seeing anyone identical to SIRHAN 
BISHARA SIRHAN. She recalls seeing only four men, all of 
them in suits, and all appearing to be members of the press.

Miss CUCCIA observed a photograph of SIRHAN 
BISHARA SIRHAN and advised that on June 3, 1968, she was 
working at Kennedy Headquarters on Wilshire Boulevard 
answering phone calls. Sometime during the morning of the 
third, she recalls seeing a man who resembled SIRHAN BISHARA 
SIRHAN come into the headquarters office, go to a table which 
had literature on it concerning Senator KENNEDY and look 
at this literature for a short time. CUCCIA stated that she 
could not positively identify this man as being SIRHAN, and 
simply said that there was a close resemblance.
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Mrs. TIFFANY JONAS, 914 Beverly Glen Boulevard, 
was interviewed at her residence and furnished the following 
information:

She worked on the KENNEDY Campaign Committee for 
Los Angeles and was at the Ambassador Hotel on the morning 
Senator ROBERT F. KENNEDY was assasinated.

At approximately 10:30 PM on June 4, 1968, she 
accompanied by her husband, DAVID JONAS, arrived at the 
Ambassador Hotel where they intended to go to the Embassy 
Room to await Senator ROBERT F. KENNEDY'S victory speech. 
They made several attempts to enter the Embassy Room, but it 
was so crowded it was impossible to get in. In an effort 
to get into the room, they attempted to pass through the 
kitchen area, but were stopped by Security Guards-.

After spending some time in the Press Room, adjacent 
to the kitchen, she and her husband went to the Ballroom for 
cocktails. While drinking in the Ballroom, she became separated 
from her husband who returned after about half an hour and 
said he was going home because of the large crowd. After her 
husband left,she again attempts! to get into the Embassy Room 
and was standing near the doors which go into the Press Room, 
kitchen and the Embassy Room, when she heardwhat she thought 
was the breaking of balloons. Shortly after the loud popping 
sounds, there was screaming and a great deal of pushing by 
the crowd. The entire area,where there were three doors, 
became very crowded and after asking several people what was 
going on, she was informed Senator KENNEDY had been shot. 
By this time, she was standing near the Press Room door holding 
on to a Security Guard.

While standing near the Security Guard, a man - 
carrying a large television camera attempted to get into the 
Press Room door, and the Security Guard attempted to stop him. 
A great deal of shoving and scuffling occurred and the man 
carrying the camera ended up on the floor along with the 
Security Officer. At this time, VICKIE CUCCIA came by and
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said that ERWIN STROLL had been shot and was being taken 
to the Central Receiving Hospital.

Mrs. JONAS said she was a good friend of STROLL 
and upon learning that he had been shot and was being taken 
to the hospital., went to Central Receiving Hospital to see if 
he was seriously hurt. At approximately 12:40 she arrived at 
Central Receiving Hospital and after telling the Security 
Guards that she was the mother of STROLL; she was allowed to 
go into the hospital and talk to the nurse. The nurse advised 
that STROLL was being taken cafe of and was being sent to 
Midway Hospital for an operation to remove the bullet from 
his leg. She -^hen.: went to Midway Hospital staying there until 
STROLL'S parents arrived.

. She stated that while at the Ambassador Hotel; she 
observed nothing irregular and upon observing a photograph 
of SIRHAN BISHARA SIRHAN, she advised that she does not 
recall ever seeing him in her life.

Mrs. JONAS furnished the following list of people 
she knew who were at the Ambassador Hotel on the night of 
June 4; 1968: ’

WILLIAM COX ■ Phone 483-8081 •
360 South West Lake Avenue 
Room 409 
Los Angeles

VICKIE CUCCIA Phone 389-6207
730 South Kingsley 
Apartment 360 
Los Angeles

LYNN and
KEN YOUNGER Phone 734-0519

No address

FAY WHITE Phone 295-4780
4149 Don Jose Street 
Los Angeles



STEVE WAGNER Phone 769-1294
12237 Califa Street 
North Hollywood

PAT WILLIAMS Phone 296-0238
No address

JUDY BRAND Phone 674-5615
10323 Ocean Gate Avenue 
Inglewood

SUSAN BRYAN Phone MA8-5874
945 Edgeware Road 
Los Angeles

C.H. MC INTYRE Phone NO3-5342 
3845 Las Feliz 
Los Angeles

DONNA JOSEPH Phone 275-8753
No address

BRENDA KRAMER Phone CR4-3655
335 North Palm Drive 
Beverly Hills

ROSELA BUNDY Phone 277-5596 or 277-3810 
2160 Century Park East 
Suite No. 612

PHIL MULLER Phone 661-7326
No address

SHERRI MARKS Address unknown^ but member of 
Young Professionals

JOY THORNTON Also member of Young Professionals

JAKE WALKER 3725 3rd Avenue 
Los Angeles

SAUNDRA TAYLOR Phone 666-0001
1211^ North Commonwealth
Los Angeles
Business phone 663-8925
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NELSON RISING was interviewed at his place of 
employment, 433 South Spring Street, at which time he furnished 
the following information:

He was a volunteer for Senator ROBERT F. KENNEDY, 
and on June 4, 1968, he and his wife, SHARON, went to the 
Ambassador Hotel to await the results of the California 
primary. He arrived at the hotel at approximately 7:30 pm, 
and went immediately to the Embassy Room of the hotel. On 
several occasions he left the Embassy Room to get drinks 
and cigarettes, but was in the room when Senator KENNEDY 
gave his victory speech.

At the time of the victory speech he was approximately 
30 feet away from Senator KENNEDY and as KENNEDY left the 
podium after the speech, RISING and his wife, SHARON, began 
to move towards the door* of the Embassy Room in an effort to 
leave the hotel. As they were moving, at the rear of the 
crowd he heard shouting and screaming from the area of the 
door leading to the kitchen. At first he thought Senator 
KENNEDY had decided to leave the Embassy Room through the 
crowd, but later people began saying that there had been a 
shooting and someone began asking for a doctor. About this 
time, STEVE SMITH asked the people to leave the Embassy Room. 
RISING and his wife then went into the lobby of the Ambassador 
Hotel. While in the lobby rumors again spread that KENNEDY 
had not been shot, but one of the aides had been shot. Still 
later a man wearing a sweater came out of the Embassy Room 
and said that KENNEDY had been shot. The sweater the man 
was wearing had blood on it and RISING stated that he was the 
man in the newspaper photograph shown fanning KENNEDY. When 
this man came into the lobby and stated that KENNEDY had 
been shot, another individual, unknown to RISING, became 
excited and started to fight with him. After breaking up 
this fight, RISING next recalls seeing the police taking 
SIRHAN BISHARA SIRHAN from the Ambassador Hotel. This was 
the first time RISING can recall ever seeing SIRHAN BISHARA 
SIRHAN.
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While awaiting in the lobby to see what was
happening, RISING recalls talking to someone who stated that 
they had seen SIRHAN BISHARA SIRHAN earlier in the evening 
trying to get into the Embassy Room by claiming that he was 
with the press. This person was also supposed to have 
seen SIRHAN BISHARA SIRHAN trying to get into a better posi­
tion near the stage when Senator KENNEDY was giving his 
victory speech. RISING is not certain who this person was., 
but he believes it was either JERRY DODDERMAN., or a friend of 
DODDERMAN’s. RISING was not sure of the spelling of 
DODDERMAN and thought that perhaps it could have been 
DODDERSON. In any- case, DODDERMAN handled the sound equip­
ment for KENNEDY* was formerly employed by a newspaper in 
Tulsa, Oklahoma,■and should be able to be contacted through 
TED KENNEDY'S Office in Washington D. 0. RISING further 
described this man as being a white male, approximately 23 
years old, blond curly hair, six feet tall.

At about 2:00 am, RISING and his wife, SHARON,
left- the Ambassador Hotel and went to the home of BOB 
THOMPSON, later returning, at about 4:00 am, to the Ambassador 
Hotel, where he picked up his car and returned to his own home.
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MARGUERITE SWEENEY, Volunteer Coordinator, KENNEDY
For President Committee, Southern California, 20055 Wells 
Drive, Woodland Hills, California, phone No, 347-9910, was 
interviewed at the KENNEDY for President Campaign Headquarters, 
5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, and she 
furnished the following items, which are being retained in 
the Los Angeles file for evidentiary purposes:

1, One manila folder containing three legal pads, 
the following notation having been made on the manila 
folder, ’’Persons who Carried Nominating Positions”, 
The legal pads contain the names and addresses of 
persons who worked on petitions for the KENNEDY for 
President Committee,

2. One manila folder containing miscellaneous papers 
which were found in the area in which associates of 
' KHAIBAR KHAN were working.

3. One manila envelope containing lists of persons 
who signed up in advance to work on election day.

A-notation was .inscribed op. thvis; envelope by .- 
Mrs, SWEENEY-that‘most of these individuals had 
worked throughout the campaign.
4. One manila envelope containing lists of volunteers 
during the last three days prior to the election.
Mrs. SWEENEY explained that index cards were not made 
up on these individuals.

5. Five 11 X 15 inch sheets of heavy manila paper 
with names, addresses, and phone numbers, Mrs. SWEENEY 
explained that these were election day signing sheets, 
which had been done by Mrs. HELEN STOUT. Mrs. SWEENEY 
attempted to have all the people who worked on 
election day sign in on these records; however, since 
the KHAN group did not sign on these sheets, they

nn6/8/68 at Los Angeles. California File &os Angeles 56-lc>

by SA -RICHARD P. DOUCETTE^lg- Date dictated 6/8/68-

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It 4s the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



Si 56-156

are obviously incomplete due to the confusion and 
tension of the election day rush.

6. 10| X 10 X 10 inch brown cardboard box with 
lettering, "Hospital Ballots" on the exterior. 
Mrs. SWEENEY explained that this lettering had been 
done by one of the individuals who was with THE 
KHAIBAR KHAN.

7. Nine cardboard boxes and one metal box which 
contained 3X5 index cards which show the names and 
addresses of volunteers who worked on the KENNEDY for 
President Campaign in the Los Angeles area.
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MARGUERITE SWEENEY,.Volunteer Coordinator, KENNEDY
For President Committee, Southern California, 20055 Wells 
Drive, Woodland Hills, California, phone No. 347-9910, was 
interviewed at the KENNEDY for President Campaign Headquarters, 
5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, and she 
furnished the following information:

On about May 31, 1968, a man who identified himself
as THE KHAIBAR KHAN, came to the Campaign Haadquarters and 
offered the services of himself and several of his friends 
to aid Senator KENNEDY’S campaign. KHAN appeared to be from 
the Middle East, she believes Iran, as were his friends. After 
they had been registered as volunteers, they were used to 
make telephone contacts of voters. At the time of registration, 
they filled out 3X5 index cards, all of them giving their 
address care of the address given by THE KHAIBAR KHAN. This 
address was 10554IWilshire Boulevard, phone No. 475-1849. 
Mrs. SWEENEY furnished these 3X5 index cards.

The following names with the notation, ”0/0 The
Khaibar Khan, 10554! Wilshire Blvd., Tel. 475-1849”, were on 
these index cards:

Miss M. TAKER
Miss LUCY WHITE
Miss LUCIANO PETRI
Miss ELIZABETH ROBINSON 
Miss MANIJEH ESFANDIARI 
Miss PARY SALEH
Miss PURAN AHMADI
M. DAJHM
Miss ROSE KHAN
SHEIKH ABDOL AZIM 
Mr. NADER PAKRAVAN 
Mr. ALEX KACHATURIAN 
Mr. NASER GHAUAMI 
Mr. FIROUZ TABATABAI

— 6/8/68 t Los Angeles, California * Los Angeles 56-156
0J---------------------------- ---------------------------------------------

by SA RICHARD P. DOUCETTE/rlz Date dictated 6/8/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI* It Is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



LA 56-156

Mr. REZA SAHANBANI 
ABDOL HAMID TAHERI 
BRO. JESUS A. DOMINGUEZ 
Miss FARAH KHAN 
MOHAMMAD KHAN KURDESTANI 

■ SATAR KHAN GHASHGHAI
Dr. NOSRATOLAH KHAN BRUJRIT
MARY KHAN
PHILIPPE NEMONN 
TALAT. KHAN

Mrs. SWEENEY stated that KHAN also filled out a 
3X5 message pad, which shows his name printed in red ink 
with a notation, ’’Goody", and telephone No. 475-1849. She 
explained that KHAN had a east on his arm and claimed to have 
had a smashed thumb, so that when he filled out this memo pad, 
he had to print. She explained that the notation "Goody” had 
been written by her because when she asked KHAN what name he 
went by, he said that she should call him GOODY. She furnished 
the original of this pad.

Mrs. SWEENEY also furnished 3X5 'index cards of 
individuals who may have worked with or known THE KHAIBAR KHAN 
at the KENNEDY Campaign Headquarters. She furnished these 
index cards, ’ '

The names and addresses shown 
on these cards are as follows:

JOAN L. KUSHELL .
435 North Serranno
Los Angeles, California 90004 
463-8393

TERRIE BIRNS 
360 South Bedford 
Beverly Hills, California 
CR 3-2532



w 56-156

ROBERT HEANS
1716 East 23rd Street 
747-2996

FRANCES FAIN  
1816 South Sycamore
Los Angeles, California 90019
WE 1-2257

ELIZABETH GOLDSTEIN 
501 West Scenic Drive 
Monrovia, California 91016 
358-6312

HEATHER BARTON 
2310 North Vermont
Los Angeles, California 90027 
664-4700

EDWARD BRYANT
1305 West 95th Street 
Zip code 90044 
756-6775

WASHINGTON, BRENDA 
2050 West 92 Street 
Los Angeles, California 90047 
75610209

SHARYN LOGAN
4027 Ursula No. 210
Los Angeles, California 90008 
296-2641

Mrs. PATRICIA A. REYOLDS 
5101 South Wilton Place 
Los Angeles, California 
294-7516




